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Z A P I S N I K 
 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne       
27. 9. 2007, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite 
v Gornji Radgoni. 
 
 
K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 17 članic in članov občinskega sveta. Od 
članic in članov občinskega sveta so bili odsotni Norma BALE, Zlatko ERLIH in Milan 
KRIŽAN, ki so svojo odsotnost predhodno opravičili. 
 
Od ostalih vabljenih je svojo odsotnost opravičil Feri HORVAT, poslanec Državnega zbora RS. 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Dragan KUJUNDŽIČ, Igor PIVEC, Pika Leopoldina VODNIK, 

Darja REMSKO, Vladimir MAUKO, Daniel VEBERIČ, Danilo VLAJ, Andrej SUBAŠIČ; 
Ø Ivica MOČNIK – predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
Ø Tomislav HABULIN – komandir Policijske postaje Gornja Radgona; 
Ø novinarji. 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
 

Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo razdeljeno 
naslednje dodatno gradivo: 
− K tč. 6: Odlok o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega 

operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona 
(druga obravnava) (dopolnjena obrazložitev k predlogu odloka) 

− K tč. 9: Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
(prva obravnava) (pravna recenzija odloka, ki jo je izdelal Inštitut za javno upravo) 

− K tč. 11: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona (prva obravnava) 
(neuradno prečiščeno besedilo odloka) 

− K tč. 23: Imenovanje v.d. direktorja Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja 
Radgona (predlog sklepa z obrazložitvijo) 

− K tč. 24: Imenovanje nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in premoženjske 
zadeve (predlog sklepa z obrazložitvijo) 

− K tč. 25: Imenovanje nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti (predlog sklepa 
z obrazložitvijo) 

− K tč. 26: Mnenje k imenovanju ravnatelja Glasbene šole Gornja Radgona (predlog sklepa z 
obrazložitvijo) 

 

Ø Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona 
(predlog sklepa z obrazložitvijo) 

Ø Sklep o nakazilu sredstev iz proračunske rezerve kot pomoč pri sanaciji elementarne nesreče 
v Občini Železniki (predlog sklepa z obrazložitvijo) 

 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti 
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Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
 
Članice in člani občinskega sveta so zraven dodatnega gradiva prejeli še dve zloženki z 
informacijami glede Centra za ravnanje z odpadki Puconci. 
 
 
K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta in 
 zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta 
 
Župan je dal najprej v razpravo zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, ki je bila dne 12. 7. 2007.  
 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa in ga dal na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 72: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 12. 7. 2007. 
 
Župan je nato dal v razpravo zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, 
ki je bila dne 26. 7. 2007.  
 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa in ga dal na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 73: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 26. 7. 2007. 
 
 
K tč. 3: Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 8. redno sejo in naštel 
katero dodatno gradivo je bilo posredovano pred sejo. Nato je predlagal, da se dnevni red 
dopolni z novo točko št. 27, ki glasi: »Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole dr. Janka 
Šlebingerja Gornja Radgona« in novo točko št. 28, ki glasi: »Sklep o nakazilu sredstev iz 
proračunske rezerve kot pomoč pri sanaciji elementarne nesreče v Občini Železniki«. 
 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi o predlogu dnevnega reda. Prijav k razpravi ni bilo, 
zato je zaključil razpravo. 
 
Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta in zapisnika 2. izredne seje 

občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
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5. Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona (druga 
obravnava) 

6. Odlok o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja 
distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona (druga 
obravnava) 

7. Odlok o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (druga obravnava) 
8. Odlok o lokacijskem načrtu za območje poslovno obrtne cone Element Gornja Radgona 

(prva obravnava) 
9. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. (prva 

obravnava) 
10. Odlok o turistični taksi v občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega 

zavoda Manko Golar Gornja Radgona (prva obravnava) 
12. Pravilnik o dodeljevanju državnih pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v 

občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
13. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2007 
14. Poročilo o realizaciji sklepov občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007 
15. Poročilo nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja investicijskih sredstev 

in materialnih stroškov v Glasbeni šoli Gornja  Radgona za leto 2006 
16. Poročilo o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2006 in za prvo polletje leta 2007 
17. Sklep o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim 

nepremičninam v k.o. Črešnjevci, k.o. Gornja Radgona, k.o. Gornji Ivanjci, k.o. 
Hercegovščak, k.o. Ivanjševci, k.o. Kunova, k.o. Lastomerci, k.o. Lomanoše, k.o. Mele, k.o. 
Negova, k.o. Očeslavci, k.o. Orehovci, k.o. Orehovski Vrh, k.o. Plitvički Vrh, k.o. Police, 
k.o. Radvenci, k.o. Spodnji Ivanjci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Stavešinci, k.o. Zbigovci 

18. Sklep o neodplačnem prevzemu nepremičnine parc. št. 3/3 k.o. Kunova v last Občine Gornja 
Radgona 

19. Sklep o menjavi nepremičnin na podlagi menjalne pogodbe v k.o. Kunova 
20. Sklep o odvzemu statusa javnega dobra nepremičnini parc. št. 939/2 k.o. Mele 
21. Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja 

Radgona za leto 2007 
22. Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2007 
23. Imenovanje v.d. direktorja Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona 
24. Imenovanje nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
25. Imenovanje nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti 
26. Mnenje k imenovanju ravnatelja Glasbene šole Gornja Radgona 
27. Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona 
28. Sklep o nakazilu sredstev iz proračunske rezerve kot pomoč pri sanaciji elementarne nesreče 

v Občini Železniki 
29. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
30. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
 
K tč. 4: Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta, je v imenu KS Negova postavil dve VPRAŠANJI: 
1. »Dajem vprašanje glede vodooskrbe občanom v naselju Lokavci, konkretno za Srečko 

Kozar, Lokavci 43, Rajmek Mulec, Lokavci 44, Marija Polič, Lokavci 45 in Feliks 
Kramberger, Negova - vas. V letih 1992 do 1996 so se izvajala dela na vodovodnem 
omrežju Negova vrh in Lokavci, vendar so izostale zgoraj navedene družine. Glede tega 
prosim za odgovor v pisni obliki.« 
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2. »Krajevna skupnost Negova je pred 8 leti Občini Gornja Radgona podala zahtevek za 
pridobitev lokacijske dokumentacije za možno gradnjo individualnih stanovanjskih hiš na 
lokaciji južno od Žurman Branka (ob cesti Negova – Sp. Ivanjci). Glede tega prosim za 
odgovor v pisni obliki.« 

 
 
Marjan ŽULA, član občinskega sveta, je postavil eno VPRAŠANJE: 
»V imenu skupine krajanov oziroma prebivalcev živečih ob cesti JP 605240 Gornja Radgona – 
Prežihova ulica – Police – Tišič, zahtevam natančne odgovore od pristojnih občinski služb, 
podkrepljene s podatki o tem, kako je z rekonstrukcijo ali modernizacijo te ceste ter informacijo 
o gradnji kanalizacije v tem delu radgonske občine. Morda se zdi čudno, da tokrat zahtevam, 
ampak sem že dovolj dolgo prosil, pa nisem dobil primerne povratne informacije. 
Kljub temu, da smo imeli krajani sestanek z občinskimi službami, kjer so nam projekt obnove 
ceste predstavili in je le mali delček bil tudi rekonstruiran, se je sedaj zopet vse ustavilo. Zato 
želim, da občane informirate o sledečih stvareh v zvezi z omenjeno cesto in predvideno gradnjo 
kanalizacije: 
˗ načrtovanja, dokumentacija, soglasja, ... 
˗ finančna konstrukcija – kaj in koliko je zagotovljenih sredstev (proračun), roki za začetek 

(nadaljevanje) in končanje del, 
˗ kdo je odgovoren za izpeljavo obeh projektov in pristojen za dajanje informacij. 

Ker dobršen del naselja ob Prežihovi ulici in okolici sodi še pod mesto Gornja Radgona in ker 
zato tudi plačujemo vse prispevke, menimo, da je res že čas, da se naš položaj vsaj približno 
izenači z ostalimi meščani. Poleg tega je cesta vedno bolj obremenjena s takim in drugačnim 
prometom, kar je zelo poslabšalo prometno varnost ne samo za voznike, namreč tudi za 
kolesarje in pešce. Predvsem pa smo mnenja, da so otroci, ki obiskujejo radgonsko osnovno šolo 
resno ogroženi. Pa ne samo zaradi prometa, namreč tudi zaradi onesnaženega potoka 
Hercegovščak, v katerega se stekajo razne odpadne vode in tudi druge okolju neprijazne snovi. 
Bil bi resnično že čas, da tudi ta del mesta in okolice dobi dostojno kanalizacijsko omrežje 
oziroma boljše bivalne pogoje.« 
 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Sprašujem, zakaj mi je bila odvzeta pravica, da se o mojih predlogih sklepov odloča na seji 
občinskega sveta? 
Na 7. redni seji dne 12. 7. 2007 sem predlagal sklepe s področja osnovnega šolstva. Sam sem 
takoj opozoril, da to ni v skladu s predpisi kateri urejajo to področje (kar ni zavedeno v 
zapisniku seje), vendar mi je predsedujoči zavrnil možnost sprejemanja sklepov. Smatram, da 
smo vsi občinski svetniki enakopravni in da imamo enake pravice. Enakopravnost je med 
drugim tudi ustavna kategorija, zato mi je ne more nobeden niti odvzeti ali se ji sam odpovedati. 
Sam se pa ji tudi ne bom odpovedal. Trditev od prej utrjujem z naslednjim primerom: na 7. seji 
dne 24. 7. 2003 prejšnjega sestava je bila podana pobuda s strani svetnika g. Rousa (prilagam 
kopijo zapisa), kjer pa so bili sprejeti sklepi pod točko vprašanja, pobude in predlogi članic in 
članov občinskega sveta, kar pa verjetno ni bil niti presedančni primer. Pravico do predlaganja 
in glasovanja mi daje tudi Statut Občine Gornja Radgona v 24. členu, nadalje v poslovniku 
občinskega sveta v 13. členu tretji odstavek, kakor tudi Priročnik za občinske svetnice in 
svetnike pri točki 5. 2. 5 prvi odstavek. V statutu občine kakor tudi v poslovniku občinskega 
sveta nikjer NE piše, da nimamo svetniki in svetnice pravice predlagati sklepov občinskemu 
svetu v kateri koli točki, med drugim tudi pri vprašanjih, pobudah in predlogih. Prosim, da se 
nobeden naj ne izgovarja praviloma ali na kak drugačen način. Predsedujočega prejšnje seje 
prosim, da mi takoj odgovori zakaj je ravnal neskladno s predpisi in mi odvzel pravico 
enakopravnosti? V skladu s tretjim odstavkom 36. člena poslovnika zahtevam, da se seja prekine 
in takoj odpravi nepravilnost, obenem zahtevam javno opravičilo na tej seji. Naj na koncu 
dodam še: »Vsi drugačni, vsi enakopravni«.« 
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David ROŠKAR, član občinskega sveta, je najprej podal dve POBUDI: 
1. »V imenu treh pomladnih strank, in sicer IO SDS Gornja Radgona, OO N.Si Gornja 

Radgona in IO SLS Gornja Radgona, dajem pobudo za sprejetje sklepa o širokopasovnem 
internetnem dostopu v vsako gospodinjstvo občine. Pobudniki predlagamo sprejetje sklepa, 
da morajo ponudniki interneta s širokopasovnim dostopom, ki imajo ali šele bodo pridobili 
koncesijo, do leta 2012 zagotoviti možnost priključitve vsakega gospodinjstva ali pravne 
osebe na območju občine Gornja Radgona. 
Obrazložitev: 
V Modri knjigi »Slovenija kot informacijska družba« je informacijska družba opredeljena 
kot družba izobilja z visokim bruto narodnim dohodkom. Informacijsko ali postindustrijsko 
družbo lahko opredelimo kot prihajajočo družbo, ki učinkovito in uspešno uporablja 
sodobne informacijske, komunikacijske in transportne tehnologije za ustvarjanje in nudenje 
cele vrste novih, informacijsko zasnovanih in podprtih proizvodov – izdelkov in storitev. 
Razvoj informacijske družbe predstavlja enega izmed glavnih družbenih in ekonomskih 
izzivov ne samo v središčih, ampak še veliko bolj na periferijah. Prav tu na ta način lahko 
praktično izničimo oddaljenost periferij od središč, saj lahko v realnem času enako hitro 
komuniciramo, ne glede na oddaljenost med posameznimi akterji. 
Družbeni in ekonomski razvoj je vse bolj odvisen od inovativne uporabe tehnologij. 
Uporaba sodobnih tehnologij močno vpliva na vedno večjo povezanost posameznikov v 
globalno omrežje. Dobro razvit telekomunikacijski sektor in visoka raven povezanosti med 
ljudmi in pravnimi osebami vplivata na hitrejšo gospodarsko rast in sta ena izmed temeljev 
razvoja informacijske družbe. Razvoj komunikacij, posledično globalne povezanosti 
posameznikov in družbe kot celote, predstavlja pomemben dejavnik zmanjševanja 
prostorske omejenosti delovanja, možnosti enako dostopnih informacij za vse prebivalce ter 
posledično tudi boljši socialni položaj ljudi. 
Vse tri pomladne stranke želimo, da se naša občina čim prej približa in tudi doseže nivo 
najrazvitejših delov Slovenije. To želimo doseči na nediskriminatorni osnovi za vse občane, 
ne glede na lokacijo, kjer stanujejo. Ena izmed osnovnih pravic je informacijska dostopnost 
(internet). Prav na segmentu interneta se danes žal dogaja diskriminacija naših otrok. V 
kolikor se učenec osnovne šole ne more doma povezati z informacijskim sistemom 
(internetom) je že močno prikrajšan, istočasno pa tudi ne more utrjevati operacijskih znanj, 
kar ga nato kot zaostanek spremlja skozi celo življenje. Kar nekaj naših občanov velik del 
svojih opravil in poslov že opravlja preko elektronskih povezav. Glede na trende, lahko 
pričakujemo še veliko večji delež opravil na takšen način. Tudi komuniciranje z javno 
upravo je vedno pogostejše. 
Ugotavljamo pa, da že nekaj kilometrov oddaljenosti od mestnega ali krajevnega središča 
pomeni, da priključitev na širokopasovni internet ni možna. To se dogaja na našem pragu: v 
Policah, Zbigovcih, Ivanjševskem Vrhu, Gornjih Ivanjcih, Kunovi, ... 
Splošen, enakopraven dostop do informacijskih povezav bo tudi zmanjšal pritisk na 
središča, podeželje pa bo bolj zanimivo za poselitev in bo zmanjšalo izseljevanje. 
Operaterji, ki želijo tržiti storitve širokopasovnega dostopa do interneta v naši občini, 
morajo zato zagotoviti enakopravnost med občani glede možnosti širokopasovnega dostopa. 
IO SDS Gornja Radgona, David Roškar – predsednik, OO N.Si Gornja Radgona, Ivan 
Kajdič – predsednik, IO SLS Gornja Radgona, Branko Kocbek – predsednik.« 

2. »Dajem pobudo, ki je prišla s strani staršev otrok, ki obiskujejo glasbeno šolo, in sicer ali 
obstaja možnost, da bi se naredile stopnice s platoja za glasbeno šolo pa do parkirišča (ob 
železniški progi). 
Obrazložitev: Kot vsi vemo se glasbena šola nahaja ob skoraj najbolj prometni cesti v 
državi. Če bi bile stopnice, bi lahko naši otroci, ki so že stari osem, devet in več let lahko 
sami prišli do glasbene šole. Ko starši pripeljemo otroke v glasbeno šolo oziroma otroci 
pridejo sami iz Trat, moramo ali parkirati na drugi strani ceste in z otrokom iti čez prehod 
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(ki je zelo nevaren) ali pa parkirati na že omenjenem parkirišču in skupaj z otrokom iti po 
stopnicah, ki se nahajajo med Nabucom in čistilnico in potem po tistem pločniku ob glavni 
cesti do vhoda v glasbeno šolo. Vsekakor se bomo z izgradnjo stopnic izognili dveh 
nevarnih točk v mestu Gornja Radgona: prehoda čez glavno cesto in pločnika ob glavni 
cesti.« 

 

Nato je postavil še eno VPRAŠANJE: 
»Skoraj eno koledarsko leto je minilo od sprejete pobude o možnosti cepljenja osmošolk in 
devetošolk proti virusu, ki povzroča raka na materničnem vratu. Pobuda je prišla iz naše stranke 
in je bila soglasno sprejeta na tem občinskem svetu. Vse odgovorne na občini zato sprašujem, 
zakaj ni realizirana soglasno sprejeta pobuda občinskega sveta, katere nosilec je Slovenska 
demokratska stranka, sprejeta pa je bila 21.12.2006, in sicer za cepljenje proti virusu, ki 
povzroča raka na materničnem vratu za osmošolke in devetošolke. 
Obrazložitev: Kmalu bo minilo eno koledarsko leto od sprejetja omenjene pobude na občinskem 
svetu, vendar opažam, da so denarna sredstva v proračunu za leto 2007 zagotovljena, vse ostalo 
pa stoji na mrtvi točki. Za izvrševanje sklepov občinskega sveta je zadolžen direktor občinske 
uprave, ki o tem poroča tudi občinskemu svetu. Postavlja se mi vprašanje ali so pobude samo 
stvar, ki jo je potrebno napisati na papir ali pa, da so sprejete pobude stvar, ki jo je potrebno 
uresničiti. Vsako leto v Sloveniji zboli 200 žensk, od tega jih žal 50 umre. Ali nam človeško 
življenje res nič ne pomeni, če nam namreč kaj pomeni prosim, da se zaviha rokave in končno 
spravi omenjeno pobudo v življenje.« 
 

Na koncu pa se je še gospodu županu zahvalil za sprejem pobude, da se organizira 
»Humanitarni tek«. Nadalje pa se je še zahvalil gospodu županu in vsem v občinski upravi, ki so 
pripomogli k temu, da se je asfaltirala cesta v Črešnjevcih JP 605502 Črešnjevci – domačija 
Jančar in JP 605503 Črešnjevci – domačija Wolf. 
 
 
Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je postavil naslednja VPRAŠANJA: 
»Na osnovi odgovorov, ki sem jih dobil na zadnjih dveh sejah postavljam gospodu županu 
Antonu Kampušu naslednja vprašanja: 
1. Zakaj ste zahtevali izgradnjo pločnikov: 

˗ Ihova – Zagajski Vrh  
˗ Plitvički Vrh – Sp. Ščavnica 
˗ Lešane – Plitvički Vrh – Lomanoše in 
˗ opornega zidu v Lomanošah 
šele marca 2007? 

2. Zakaj tega niste storili že leta 2004 oz. 2005? 
3. Zakaj vasi Lomanoše in Sp. Ščavnica nista zajeti v projekt protihrupne zaščite? 
4. Kaj boste storili, da bo prišlo do realizacije zamujenega še v letu 2008?« 
 

Nato je podal še eno POBUDO: 
»Ob cesti G1-3 je bil postavljen prometni znak oz. smerokaz za Plitvički Vrh, ki je bil uničen ob 
zadnji prometni nesreči, ko sta se tam srečala dva tovornjaka. Prav bi bilo, da bi bil ta prometni 
znak oz. smerokaz spet čim hitreje postavljen na svoje mesto, ker se dejansko spet dogajajo 
hude stvari.« 
 
 
Zvonko GREDAR je ponovno opozoril, da je v sklopu njegovega vprašanja zahteval prekinitev 
seje zaradi odprave nepravilnosti. 
 
Župan je gospoda Zvonka Gredarja opomnil na poslovniška določila glede točke »Vprašanja, 
pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta« in povedal, da bo na njegovo postavljeno 
vprašanje pripravljen pisni odgovor. 
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K tč. 5: Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja 
 Radgona (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Naštel in 
obrazložil je vsebinske spremembe odloka, ki so bile v predlog odloka za drugo obravnavo 
vključene na predlog Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in 
predlog Statutarno pravne komisije. Po obrazložitvi pa je predlagal občinskemu svetu, da 
predlog odloka obravnava in v drugi obravnavi sprejme v predloženi vsebini. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – druga obravnava ter predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in 
delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona (druga obravnava) ter predlaga 
občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – druga obravnava ter predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o 
organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – druga obravnava 
ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 74: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o organizaciji in 
delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – druga obravnava.  
 
 
K tč. 6: Odlok o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega
 operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja 
 Radgona (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Najprej je 
naštel katere pripombe so bile na predlog odloka podane in nato podrobneje obrazložil še 
vsebinske spremembe odloka, ki so bile vključene v predlog odloka za drugo obravnavo. Po 
obrazložitvi pa je predlagal občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in v drugi 
obravnavi sprejme v predloženi vsebini. 
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Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja 
distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona (druga 
obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini s predlogom, da 
se pred sklenitvijo pogodbe s koncesionarjem poskrbi, da se koncesnina ne bo plačevala v breme 
uporabnikov.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
 »Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o načinu izvajanja 
lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega 
plina na območju občine Gornja Radgona (druga obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da 
predlog odloka obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 75: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o načinu izvajanja 
lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja 
zemeljskega plina – druga obravnava. 
 
 
K tč. 7: Odlok o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Daniel VEBERIČ, svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo 
prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Naštel in obrazložil je 
vsebinske spremembe odloka, ki so bile vključene na predlog Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe. Po obrazložitvi pa je predlagal občinskemu svetu, da 
predlog odloka obravnava in v drugi obravnavi sprejme v predloženi vsebini. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (druga obravnava) ter predlaga občinskemu 
svetu, da predlog odloka obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o občinskih taksah v 
občini Gornja Radgona (druga obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da predlog odloka 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o občinskih 
taksah v občini Gornja Radgona – druga obravnava ter predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predloženi vsebini.« 
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Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 76: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o občinskih taksah v občini 
Gornja Radgona – druga obravnava. 
 
 
K tč. 8: Odlok o lokacijskem načrtu za območje poslovno obrtne cone Element Gornja 
 Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Med obrazložitvijo se je s 
projektorjem v ozadju predvajal izrez iz kartografskega dela prostorskih sestavnih planov, 
ortofoto posnetek katastra, razdelitev na podobmočja in ureditvena situacija obravnavanega 
območja. Obrazložil je oceno stanja, razloge za sprejem odloka, cilje odloka in ocenjene 
finančne posledice. Nato je podrobneje obrazložil predvideno ureditev v posameznih 
podobmočjih (poslovno obrtni del in stanovanjski del) in po obrazložitvi občinskemu svetu 
predlagal, da predlog odloka obravnava in v prvi obravnavi sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o lokacijskem načrtu za območje poslovno obrtne cone Element Gornja Radgona (prva 
obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga v prvi obravnavi sprejme s predlogom, da se so 
druge obravnave predloga odloka ustrezno vgradi določilo, da v stanovanjskem delu 
združevanje parcel ni dopustno.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o lokacijskem 
načrtu za območje poslovno obrtne cone Element Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga 
občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in v prvi obravnavi sprejme v predloženi 
vsebini.« 
 
Župan je izpostavil dolgoročno pomembnost tega predlaganega lokacijskega načrta in nato 
povabil prisotne k razpravi. Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral 
predlog sklepa. Brez razprave o predlogu sklepa so članice in člani občinskega sveta nato 
soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 77: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o lokacijskem načrtu za 
območje poslovno obrtne cone Element Gornja Radgona – prva obravnava.  
 
 
K tč. 9: Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Najprej je 
povedal, da gre za sprejem medobčinskega odloka 20. pomurskih občin. Nato je nadaljeval z 
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obrazložitvijo razlogov za sprejem odloka in obrazložitvijo vsebine predloga odloka. Med 
obrazložitvijo je izpostavil, da si je občina pridobila pravno recenzijo predloga odloka s strani 
Inštituta za javno upravo in po obrazložitvi občinskemu svetu predlagal, da predlog odloka 
obravnava in v prvi obravnavi sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. (prva 
obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga v prvi obravnavi sprejme s predlogom, da se v 
nadaljnjem postopku priprave predloga odloka za drugo obravnavo, ustrezno upoštevajo podana 
mnenja in stališča Inštituta za javno upravo pri Pravni fakulteti v Ljubljani.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi 
javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. (prva obravnava) ter predlaga 
občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in v prvi obravnavi sprejme z naslednjima 
predlogoma: 
- da se v nadaljnjem postopku priprave predloga odloka za drugo obravnavo, ustrezno 

upoštevajo podana mnenja in stališča Inštituta za javno upravo pri Pravni fakulteti v 
Ljubljani; 

- da se v 7. členu predloga odloka predvidene dejavnosti podjetja skušajo skrčiti na nujni 
okvir, ki je vezan na namen podjetja.« 

 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 78: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. – prva obravnava. Obravnava 
predloga odloka traja 30 dni. 
 
 
K tč. 10: Odlok o turistični taksi v občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Darja REMSKO, višja svetovalka na Oddelku za urejanje in 
varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložila je 
oceno stanja, razloge za sprejem odloka, cilje in načela odloka. Nato je iz vsebine odloka še 
podrobneje predstavila višino turistične takse, oprostitve ter postopek pobiranja in odvajanja 
turistične takse. Po obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, da odlok obravnava in ga v prvi 
obravnavi sprejme v predloženi vsebini. 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o turistični taksi v občini Gornja 
Radgona – prva obravnava ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
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»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o turistični 
taksi v občini Gornja Radgona – prva obravnava ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o turistični taksi v 
občini Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da predlog odloka 
obravnava in v prvi obravnavi sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 
prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 79: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o turistični taksi v občini Gornja 
Radgona – prva obravnava. 
 
 
K tč. 11: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
 vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, svetovalec na Oddelku obče uprave, 
proračuna in družbenih dejavnosti v občinski upravi. Najprej je povedal, da je bilo pred sejo na 
predlog Odbora za družbene dejavnosti vsem posredovano neuradno prečiščeno besedilo 
obravnavanega odloka. Nato je naštel in obrazložil razloge za spremembo odloka, cilje odloka in 
ocenjene finančne posledice odloka. Podrobneje je obrazložil predlagane vsebinske spremembe 
odloka in po obrazložitvi občinskemu svetu predlagal, da odlok obravnava in ga v prvi 
obravnavi sprejme v predloženi vsebini. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona – prva 
obravnava in predlaga predlagatelju, da do seje občinskega sveta pripravi celovit predlog 
odloka. Odbor predlaga občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Župan je ugotovil, da se je seji dodatno pridružil še Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. 
Prisotnih pa je bilo še naprej 17 članic in članov občinskega sveta, ker je sejo predčasno 
opravičeno zapustil Mitja FICKO, član občinskega sveta. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 
prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 80: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona – 
prva obravnava. Obravnava predloga traja do 15.10.2007. 
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K tč. 12: Pravilnik o dodeljevanju državnih pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in 
 podeželja v občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Darja REMSKO, višja svetovalka na Oddelku za urejanje in 
varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Najprej je 
obrazložila oceno stanja in razloge za sprejem predlaganega pravilnika. Obrazložila je še cilje, 
načela in ocenjene finančne posledice pravilnika. Povedala je še, da je na predlog pravilnika bilo 
pridobljeno mnenje o skladnosti s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano in 
Ministrstva za finance. Nadalje je obrazložila še vsebino pravilnika in po obrazložitvi 
občinskemu svetu predlagala, da pravilnik obravnava in ga sprejme v predloženi vsebini. 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Pravilnika o dodeljevanju državnih 
pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona (prva 
obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da predlog odloka sprejme v predloženi vsebini, in 
sicer ne v prvi obravnavi, temveč po skrajšanem postopku zaradi naslednjih argumentov: 
Ø pravilnik že ima pridobljeno pozitivno mnenje Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano ter Ministrstva za finance, v primeru sprememb vsebine pravilnika pa je potrebno 
izvesti ponovni postopek pridobitve mnenja obeh ministrstev,  

Ø razpis za razdelitev sredstev iz proračuna se lahko objavi šele po sprejetju navedenega 
pravilnika, ki bi v primeru dvofaznega postopka sprejemanje pravilnika, bil objavljen šele 
konec meseca novembra, kar pa je prepozno za izpeljavo postopka razpisa in razdelitev 
sredstev.« 

 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Pravilnika o dodeljevanju 
državnih pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona (prva 
obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da pravilnik obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini.« 
 
Župan je predlagal, da se podpre predlog Odbora za kmetijstvo in turizem ter prosil, da se 
občinski svet seznani s potrebno nadaljnjo proceduro v skladu s poslovniškimi določili. 
 
Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave, je povedal, da dvofazni postopek praviloma 
velja za sprejem odloka, ostali akti pa se sprejemajo enofazno. Kljub temu, da omenjen predlog 
ni bil izpostavljen že pri sprejemu dnevnega reda, je pa v skladu z 99. členom poslovnika 
občinskega sveta možno, da se akt sprejme na isti seji. 
 
Feliks PETEK, član občinskega sveta, je dodal, da je v 78. členu poslovnika občinskega sveta 
določeno, da na koncu prve obravnave predloga odloka lahko občinski svet odloči, da se opravi 
druga obravnava predloga odloka v predloženem besedilu. Glede na to je povedal, da se po 
končani prvi fazi postopka v nadaljevanju po odločitvi občinskega sveta formalno opravi še 
druga faza. 
 
Razprave k predlogu pravilnika ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o 
predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so 
nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
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S K L E P  št. 81: 
 
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Pravilnik o dodeljevanju državnih 

pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – 
prva obravnava. 

2. O pravilniku o dodeljevanju državnih pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in 
podeželja v občini Gornja Radgona se v nadaljevanju seje opravi druga obravnava 
pravilnika v predloženem besedilu. 

 
Glede na sprejet sklep je župan prebral predlog sklepa o sprejemu predloga pravilnika v drugi 
obravnavi. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani 
občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 82: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Pravilnik o dodeljevanju državnih 
pomoči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – druga 
obravnava. 
 
 
K tč. 13: Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju 
 januar – junij  2007 
 
Kratko uvodno obrazložitev k tej točki je podal Anton KAMPUŠ, župan. Med drugim je omenil 
težave, ki so nastajale zaradi začasnega financiranja občine v prvem polletju, saj v tem času niso 
bile možne investicije in financiranje dejavnosti društev. 
 
Podrobnejšo obrazložitev k tej točki je podala Pika Leopoldina VODNIK, vodja proračuna v 
občinski upravi. Obrazložila je kako je potekalo začasno financiranje v prvem poletju, kakšna je 
bila realizacija prihodkov in kakšna realizacija odhodkov oz. izdatkov proračuna. Po 
obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, da poročilo obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Poročilo 
o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2007, se z njim 
seznanil ter predlaga občinskemu svetu, da poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja 
Radgona v obdobju januar – junij 2007  ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna 
Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2007, se z njim seznanil ter predlaga 
občinskemu svetu, da poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki 
glasi: »Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona v obdobju januar – junij 2007 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
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Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o izvrševanju 
proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij 2007 ter predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 83: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona za obdobje januar – junij 2007. 
 
 
K tč. 14: Poročilo o realizaciji sklepov občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 
 30.06.2007 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Najprej je iz 
poročila izpostavil sklepe, ki so v fazi realizacije oz. še niso bili v celoti realizirani ter na kratko 
obrazložil razloge. Na koncu je obrazložil še zaključek poročila in po obrazložitvi predlagal 
občinskemu svetu, da poročilo obravnava in sprejme na znanje. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Poročilo 
o realizaciji sklepov občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007, se z njim seznanil 
ter predlaga občinskemu svetu, da poročilo obravnava in sprejme na znanje.« 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s Poročilom o realizaciji sklepov občinskega sveta 
v času od 14.11.2006 do 30.06.2007 in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Poročilo o realizaciji sklepov 
občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007, se z njim seznanil ter predlaga 
občinskemu svetu, da poročilo obravnava in sprejme na znanje.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem se je seznanil s Poročilom o realizaciji sklepov občinskega 
sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s  Poročilom o realizaciji 
sklepov občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007 ter predlaga občinskemu svetu, 
da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
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Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 84: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s poročilom o realizaciji sklepov 
občinskega sveta v času od 14.11.2006 do 30.06.2007. 
 
 
K tč. 15: Poročilo nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja 
 investicijskih sredstev in materialnih stroškov v Glasbeni šoli Gornja  Radgona 
 za leto 2006 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Ivica MOČNIK, predsednica nadzornega odbora. Najprej je 
povedala, da je nadzorni odbor sprejel letni program nadzora, po katerem bodo v letu 2007 
opravili štiri nadzore, od katerih so bili trije nadzori že opravljeni. Nato je obrazložila izveden 
nadzor finančnega poslovanja investicijskih sredstev in materialnih stroškov v Glasbeni šoli 
Gornja  Radgona za leto 2006 in povedala, da je nadzorni odbor izdal pozitivno mnenje. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo Nadzornega odbora izvedbi nadzora 
finančnega poslovanja investicijskih sredstev in materialnih stroškov v Glasbeni šoli Gornja 
Radgona za leto 2006 ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s  Poročilom nadzornega 
odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja investicijskih sredstev in materialnih stroškov v 
Glasbeni šoli Gornja Radgona za leto 2006 ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je komentiral navedbo, da bo nadzorni odbor v letu 2007 
opravil štiri nadzore, med temi pa ni nadzora zaključnega računa proračuna občine za leto 2006. 
Nato je izpostavil, da Statut Občine Gornja Radgona v prvem odstavku 44. člena določa: 
»Nadzorni odbor sprejme letni program nadzora, ki obvezno vsebuje letni nadzor zaključnega 
računa proračuna, nadzor razpolaganja s premoženjem občine, namenskost in smotrnost porabe 
sredstev občinskega proračuna.« Glede na to je dodal, da nadzorni odbor krši statut, v primeru, 
da tega ne naredi. Nadalje je omenil, da Statut Občine Gornja Radgona v drugem odstavku 44. 
člena določa: »V program nadzora nadzorni odbor vključuje tudi nadzor finančnih načrtov in 
zaključnih računov krajevnih skupnosti, javnih zavodov, javnih podjetij in občinskih skladov ter 
drugih uporabnikov, ki se financirajo iz proračuna.« Povedal je še, da nadzorni odbor vseh 
proračunskih uporabnikov ob enaki intenzivnosti dela v štirih letih ne bo uspel pregledati. Na 
koncu je zato predlagal, da nadzorni odbor svoj letni program nadzora dopolni, da ne bodo kršili 
statuta občine. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Članice in člani občinskega sveta pa so nato, brez razprave o predlogu sklepa, soglasno (17 
prisotnih) sprejeli naslednji 
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S K L E P  št. 85: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona o izvedbi nadzora finančnega poslovanja investicijskih 
sredstev in materialnih stroškov v Glasbeni šoli Gornja Radgona za leto 2006. 
 
 
K tč. 16: Poročilo o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2006 in za 
 prvo polletje leta 2007 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Tomislav HABULIN, komandir Policijske postaje Gornja 
Radgona. Iz poročila o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2006 in iz poročila za 
prvo polletje leta 2007 je podal obširno predstavitev dela po posameznih delovnih področjih in 
predstavil pomembnejše statistične podatke. Nato je izpostavil pobude glede postavitve 
stacionarnih radarjev, organiziranja občinskega redarstva in sklica varnostnega sosveta. Na 
koncu je ocenil, da je sodelovanje med policijsko postajo in občino dobro in pričakuje, da bo 
takšno stanje ostalo še naprej. 
 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta, je izpostavil problematiko glasnega divjanja motoristov 
v mestu Gornja Radgona v nočnem času ob vikendih in problematiko kontrol obratovalnih 
časov bifejev v Gornji Radgoni. 
 
Stanko SAKOVIČ, član občinskega sveta, je najprej omenil, da ob vseh predstavljenih podatkih 
v poročilu manjka podatek o številu policistov na Policijski postaji Gornja Radgona. Opaziti je 
namreč možno upad števila ukrepov na področju preventive v zadnjih štirih letih, kar je verjetno 
posledica manjšega števila policistov, ki bi opravljali naloge za lokalno skupnost. Vsem 
policistom se je zahvalil za angažirano delo pri vzgoji predšolskih in šolskih otrok ter izpostavil, 
da bi bila potrebna ob tem tudi večja vzgoja starejših ljudi. Nato je dal pobudo, da bi se 
Ministrstvu za notranje zadeve posredovalo predlog, da se vzpostavi sistem po katerem bo ena 
občina en policijski okoliš, v tem okolišu pa opravlja nalogo en vodja policijskega okoliša. Kot 
drugo je izpostavil, da v mestu ni več peš policistov čez dan in ponoči, zaradi česar verjetno 
prihaja tudi do številnega poškodovanja komunalnih naprav (koši za smeti, prometna 
signalizacija). Nadalje je izpostavil, da v mestu vlada tudi prometni kaos oz. nered, kar trenutno 
lahko rešuje le policija, vsaj dokler še ni občinskega redarstva. Kot tretji problem je izpostavil 
problematiko tovornjakov v mestu, v Meleh in okrog Melov. Parkiranje tovornjakov v mestu 
prepoveduje občinski odlok, prav tako pa je to ustrezno označeno s prometno signalizacijo, zato 
bo te tovornjakarje potrebno pričeti ustrezno sankcionirati, kar pa lahko reši policija. Na koncu 
pa je povedal še, da ljudi prav tako zanimajo možnosti, kam se lahko obrnejo s pobudami za 
postavitev radarja. 
 
Župan je dodal, da mora razpravo o takšni problematiki prevzeti varnostni sosvet, ki mora iskati 
in predlagati rudi določene rešitve. Nadalje je podal še svoj komentar glede že povedanega in 
nato prosil komandirja policijske postaje za dodatna pojasnila in odgovore. 
 
Tomislav HABULIN, komandir Policijske postaje Gornja Radgona, je najprej podal odgovore 
glede izvajanja ukrepov zoper motoriste, glede rednih kontrol odpiralnih časov lokalov in 
ukrepov ob primerih vandalizma. Nato je podal še odgovor glede števila policistov v policijski 
postaji, ki je vedno nižje kljub vedno številnejši problematiki. Podal je še odgovor glede 
izvajanja preventivnih ukrepov in pobudi o ustanovitvi policijskega okoliša za območje občine 
Apače. Glede prometnega kaosa in mirujočega prometa tovornih vozil je dodal, da so ukrepe v 
primerjavi s prejšnjimi leti potrojili. Na koncu pa je med drugim povedal še, da se ljudje s 
pobudami za postavitev radarja lahko obrnejo direktno na policijsko postajo. 
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Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Članice in člani občinskega sveta pa so nato, brez razprave o predlogu sklepa, soglasno (17 
prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 86: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o delu Policijske postaje Gornja 
Radgona za leto 2006 in za prvo polletje leta 2007 na znanje.  
 
 
ODMOR 
Sledil je 20-minutni odmor, ki ga je ob 16.25 uri odredil župan. Seja se je nadaljevala ob 16.45 
uri. Župan je preveril prisotnost članic in članov občinskega sveta ter ugotovil, da je na seji 
trenutno prisotnih 13 članic in članov občinskega sveta. 
 
 
K tč. 17: Sklep o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim 
 nepremičninam v k.o. Črešnjevci, k.o. Gornja Radgona, k.o. Gornji Ivanjci, k.o. 
 Hercegovščak, k.o. Ivanjševci, k.o. Kunova, k.o. Lastomerci, k.o.  Lomanoše, 
 k.o. Mele, k.o. Negova, k.o. Očeslavci, k.o. Orehovci, k.o. Orehovski Vrh, k.o. 
 Plitvički Vrh, k.o. Police, k.o. Radvenci, k.o. Spodnji Ivanjci, k.o. Spodnja 
 Ščavnica, k.o. Stavešinci, k.o. Zbigovci 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo 
prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je trenutni 
status v predlogu sklepa navedenih zemljišč, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste in 
nekategorizirane poti ter se jim bo podelil status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Po 
obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim 
nepremičninam v k.o. Črešnjevci, k.o. Gornja Radgona, k.o. Gornji Ivanjci, k.o. Hercegovščak, 
k.o. Ivanjševci, k.o. Kunova, k.o. Lastomerci, k.o. Lomanoše, k.o. Mele, k.o. Negova, k.o. 
Očeslavci, k.o. Orehovci, k.o. Orehovski Vrh, k.o. Plitvički Vrh, k.o. Police, k.o. Radvenci, k.o. 
Spodnji Ivanjci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Stavešinci in k.o. Zbigovci ter predlaga občinskemu 
svetu, da sklep obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 87: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema v predloženi vsebini sklep o podelitvi 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim nepremičninam v k.o. 
Črešnjevci, k.o. Gornja Radgona, k.o. Gornji Ivanjci, k.o. Hercegovščak, k.o. Ivanjševci, 
k.o. Kunova, k.o. Lastomerci, k.o. Lomanoše, k.o. Mele, k.o. Negova, k.o. Očeslavci, k.o. 
Orehovci, k.o. Orehovski Vrh, k.o. Plitvički Vrh, k.o. Police, k.o. Radvenci, k.o. Spodnji 
Ivanjci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Stavešinci in k.o. Zbigovci. 
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K tč. 18: Sklep o neodplačnem prevzemu nepremičnine parc. št. 3/3 k.o. Kunova v last 
 Občine Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo 
prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je status 
nepremičnine, ki je v naravi del ceste v naselju Kunova in povedal, da se z neodplačnim 
prenosom nepremičnine lastnica strinja in je podpisala pisno izjavo. Po obrazložitvi je predlagal 
občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o neodplačnem prevzemu nepremičnine parc. št. 3/3 k.o. Kunova v last Občine Gornja 
Radgona ter predlaga občinskemu svetu, da sklep obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 88: 
 
1. Občina Gornja Radgona neodplačno prevzame v last naslednjo nepremičnino: 

Ø parc. št. 3/3 v izmeri 102 m2, k.o. Kunova  
last Rožman Jožice, Zbigovci 66, 9250 Gornja Radgona. 

2. Vse stroške v zvezi z izvedbo pogodb o neodplačnem prenosu nepremičnine v zemljiški 
knjigi nosi Občina Gornja Radgona. 

 
 
K tč. 19: Sklep o menjavi nepremičnin na podlagi menjalne pogodbe v k.o. Kunova 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo 
prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je status v 
predlogu sklepa navedenih zemljišč in povedal, da se z menjalno pogodbo iz tega sklepa njihov 
lastnik strinja in je podpisal pisno izjavo. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da 
predlog sklepa obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o menjavi nepremičnin na podlagi menjalne pogodbe v k.o. Kunova ter predlaga 
občinskemu svetu, da sklep obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 89: 
 
1. Občina Gornja Radgona na podlagi menjalne pogodbe prevzame v last naslednje 

nepremičnine:  
Ø parc. št. 171/2 v izmeri 739 m2, k.o. Kunova 
Ø parc. št. 254/2 v izmeri 293 m2, k.o. Kunova  
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last Rožman Jožefa, Kunova 11, 9245 Sp. Ivanjci 
2. Stranka Rožman Jožef, Kunova 11, 9245 Sp. Ivanjci na podlagi menjalne pogodbe 

prevzame v last naslednje nepremičnine:  
Ø parc. št. 430/2 v izmeri 87 m2, k.o. Kunova 
Ø parc. št. 430/3 v izmeri 115 m2, k.o. Kunova 
Ø parc. št. 430/4 v izmeri 326 m2, k.o. Kunova 
Ø parc. št. 436/2 v izmeri 116 m2, k.o. Kunova 
Ø parc. št. 436/3 v izmeri 56 m2, k.o. Kunova  

last Občine Gornja Radgona, Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona 
3. Vse stroške v zvezi z izvedbo pogodb o neodplačnem prenosu nepremičnin v zemljiški 

knjigi nosi Občina Gornja Radgona. 
 
 
K tč. 20: Sklep o odvzemu statusa javnega dobra nepremičnini parc. št. 939/2 k.o. Mele 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, višji referent na Oddelku za urejanje in 
varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je 
status v predlogu sklepa navedene nepremičnine in po obrazložitvi predlagal občinskemu svetu, 
da predlog sklepa obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o odvzemu statusa javnega dobra nepremičnini parc. št. 939/2 k.o. Mele ter predlaga 
občinskemu svetu, da sklep obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 90: 
 

1. Nepremičnini parc. št. 939/2, k.o. Mele, cesta v velikosti 30 m2, se odvzame status 
grajenega javnega dobra. 

2. Pristojno Okrajno sodišče v Gornji Radgoni po uradni dolžnosti vpiše v zemljiško 
knjigo lastniško pravico Občine Gornja Radgona na nepremičnini iz 1. točke tega 
sklepa.  

3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja 
Radgona, lokalni časopis Prepih.  

 
 
K tč. 21: Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju 
 občine Gornja Radgona za leto 2007 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, višji referent na Oddelku za urejanje in 
varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. K vsaki točki 
predlagane dopolnitve programa prodaje je podal kratko obrazložitev in po obrazložitvi 
predlagal občinskemu svetu, da predlog dopolnitve programa prodaje obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
Zvonko GREDAR, podpredsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
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»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja 
Radgona za leto 2007 ter predlaga občinskemu svetu, da predlog obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Dopolnitev programa 
prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2007  ter 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 91: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema dopolnitev programa prodaje občinskega 
stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2007. 
 
 
K tč. 22: Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2007 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Zvonko GREDAR, predsednik Komisije za priznanja, pohvale 
in nagrade. Obrazložil je postopek objave razpisa za podelitev priznanj občine, na katerega je 
pravočasno prispelo petnajst predlogov. Nadalje je obrazložil še kako je potekalo delo komisije 
in po obrazložitvi predlagal občinskemu svetu, da predlog sklepa o podelitvi priznanj občine za 
leto 2007 obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 92: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona podeljuje priznanja Občine Gornja Radgona za 
leto 2007, kot sledi: 

- nagrada akademika dr. Antona Trstenjaka se podeli g. Milanu NEKREPU, 
- zlati grb Občine Gornja Radgona se podeli g.  Štefanu FARTEKU, 
- srebrni grb Občine Gornja Radgona se podeli g. Srečku ŽIŽEKU, 
- bronasti grb Občine Gornja Radgona se podeli g. Francu CEHNARJU, 
- listina Občine Gornja Radgona se podeli Skavtskemu stegu Gornja Radgona 1. 

 
 
K tč. 23: Imenovanje v.d. direktorja Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja 
 Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je pravne podlage in naštel naloge, ki jih mora imenovani v.d. 
direktorja zavoda izvesti. Nadalje je povedal, da je predlog za imenovanje v.d. direktorice 
Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona komisija na svoji seji obravnavala ter 
predlaga občinskemu svetu, da predlagani sklep obravnava in sprejme.  
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Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino 
glasov (13 prisotnih, 10 ZA – 3 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 93: 
 
1. Za vršilko dolžnosti direktorice Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja 

Radgona se imenuje Norma BALE, prof. 
2. Dela in naloge v.d. direktorice Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja 

Radgona so določene v 31. členu Odloka o ustanovitvi  Zavoda za kulturo, turizem in 
promocijo Gornja Radgona in se nanašajo na:  
Ø pripravo in izvedbo vseh postopkov za začetek delovanja javnega zavoda (vpis v 

sodni register itd.), 
Ø pripravo in izvedbo vseh potrebnih dejanj v zvezi s prenosom premoženja, pravic, 

obveznosti in sredstev ter zaposlenih iz enote zavoda Podjetniško razvojna agencija 
Gornja Radgona – TIC Gornja Radgona na novo ustanovljeni zavod, 

Ø pripravo statuta zavoda in akta o sistemizaciji delovnih mest,  
Ø sklic prve – konstitutivne seje sveta zavoda.  

3. Vršilka dolžnosti direktorice mora navedeno delo iz 2. točke tega sklepa izvesti do 
31.12.2007. Dela in naloge v.d. direktorice opravlja do imenovanja direktorja zavoda, 
vendar najdalj za dobo enega leta.  

 
 
K tč. 24: Imenovanje nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in premoženjske 
 zadeve 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je situacijo in v imenu komisije predlagal občinskemu svetu, 
da predlagani sklep o imenovanju nadomestnega člana odbora obravnava in sprejme. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino 
glasov (14 prisotnih, 13 ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 94: 
 
Za nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve se imenuje 
Tomaž PETERNELJ, roj. 11.09.1942, stanujoč Silvire Tomassini 19, Gornja Radgona. 
 
 
K tč. 25: Imenovanje nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je situacijo in v imenu komisije predlagal občinskemu svetu, 
da predlagani sklep o imenovanju nadomestnega člana odbora obravnava in sprejme. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino 
glasov (14 prisotnih, 13 ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 95: 
 

Za nadomestno članico Odbora za družbene dejavnosti se imenuje Andreja HERZOG, 
roj. 20.09.1969, stanujoča Mele 21/c, Radenci.  
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K tč. 26: Mnenje k imenovanju ravnatelja Glasbene šole Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je situacijo in povedal, da je komisija na podlagi zaprosila 
sveta glasbene šole obravnavala predloženo dokumentacijo in ugotovila, da edini kandidat za 
ravnatelja g. Marjan Žula, izpolnjuje vse predpisane pogoje za imenovanje. Po obrazložitvi je v 
imenu komisije predlagal občinskemu svetu, da predlog obravnava in sprejme predloženi sklep. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Od 14 prisotnih članic in članov občinskega sveta je nato 
13 opredeljenih soglasno sprejelo naslednji 
 

S K L E P  št. 96: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona daje pozitivno mnenje k imenovanju kandidata 
Marjana ŽULE, roj. 02.02.1949, stanujočega v Gornji Radgoni, Prežihova 11, za 
ravnatelja Glasbene šole Gornja Radgona, za mandatno obdobje 2007 – 2012. 
 
 
 
K tč. 27: Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole dr. Janka Šlebingerja Gornja 
 Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je situacijo in povedal, da je komisija na podlagi zaprosila 
sveta OŠ dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona obravnavala predloženo dokumentacijo in 
ugotovila, da edini kandidat za ravnatelja g. Branko Klun, izpolnjuje vse predpisane pogoje za 
imenovanje. Po obrazložitvi je v imenu komisije predlagal občinskemu svetu, da predlog 
obravnava in sprejme predloženi sklep. 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 97: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona daje pozitivno mnenje k imenovanju kandidata 
Branka KLUNA, roj. 26.03.1947, stanujočega v Gornji Radgoni, Čremošnikova 6, za 
ravnatelja  vzgojno izobraževalnega zavoda OŠ dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona, za 
mandatno obdobje 2007 – 2012. 
 
 
 
K tč. 28: Sklep o nakazilu sredstev iz proračunske rezerve kot pomoč pri sanaciji 
 elementarne nesreče v Občini Železniki 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Anton KAMPUŠ, župan. Povedal je, da sta se Občinski svet 
Občine Železniki in Združenje občin Slovenije obrnila na vse slovenske občine z prošnjo za 
humanitarno pomoč, glede na to, da se je dne 18.09.2007 v Železniku in okoliških krajih zgodila 
naravna katastrofa, katero je potrebno z skupnimi močmi tudi čim prej sanirati. Po obrazložitvi 
je občinskemu svetu predlagal, da predlog obravnava in sprejme. 
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Razprave k tej točki ni bilo, zato je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni 
bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno 
(14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 98: 
 
Iz proračunske rezerve se nakaže 5.000,00 EUR Občini Železniki, kot pomoč pri sanaciji 
elementarne nesreče.  
 
 
 
K tč. 29: Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Župan je pri tej točki naštel v gradivu posredovane pisne odgovore na vprašanja, pobude in 
predloge, in sicer: 
- na tri vprašanja člana občinskega sveta, gospoda Mirana Dokla; 
- na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Janka Kralja; 
- na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Stanka Sakoviča; 
- na dve pobudi člana občinskega sveta, gospoda Branka Kocbeka; 
- na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Zvonka Gredarja. 
 
Župan je nato dodal, da se vsem pobudam in predlogom glede na veljaven proračun žal ne more 
ugoditi. Zato je vse članice in člane občinskega sveta prosil, da vse predloge vezane na proračun 
občine v bodoče podajo pravočasno oz. pred sprejemom proračuna. Nato je občinski svet še 
obvestil, da bo predvidoma v mesecu oktobru na seji občinskega sveta dan v obravnavo rebalans 
proračuna občine za leto 2007. 
  
 
 
K tč. 30: Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
Župan je na kratko naštel in opisal najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so bila med 
prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta, in sicer: 

– prireditve ob 12. prazniku Občine Gornja Radgona; 
– projekt prekategorizacije ceste Gornja Radgona – Spodnji Ivanjci v državno cesto; 
– nakup vojašnice v Gornji Radgoni in nova ureditev tega dela mesta Gornja Radgona na 

podlagi izkazanega interesa potencialnega investitorja; 
– dolgoročni mednarodni projekt med mestoma Bad Radkersburg in Gornja Radgona; 
– projekt obnove gradu Negova; 
– izveden nakup zemljišča za Čistilno napravo Gornja Radgona in projekti vezani na ČN 

Gornja Radgona; 
– projekt »Energetsko varčen vrtec« (energetska sanacija dveh stavb Vrtca Manka Golarja 

Gornja Radgona, Kocljeva 2-4 v Gornji Radgoni) in predviden najem dolgoročnega kredita; 
– nadomestni vrtički za vrtičkarje na določeni lokaciji v mestu Gornja Radgona (pod 

posebnimi pogoji); 
– renoviranje in adaptacija »avtoporta« na Meleh; 
– poslovno obrtna cona Element Gornja Radgona; 
– drugi izvedeni dogodki v občini: prireditev »Naj domačija 2007« v Spodnjih Ivanjcih, 

otvoritev nove lekarne Špringer v Gornji Radgoni, otvoritev izletniško turistične kmetije 
Roškar v Lastomercih, mednarodni Kmetijsko živilski sejem in sejem Sodobna obramba, 
projekcija filma »Petelinji zajtrk«. 
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Župan je na koncu članice in člane občinskega sveta pozval, da se predvidenih prireditev oz. 
dogodkov v čim večji meri udeležujejo. 
 
 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega sveta 
zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 17.45 uri zaključil 8. redno sejo občinskega sveta. 
 
 
ZAPISAL:  SEJO VODIL: 
Boštjan FLEGAR ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
 Anton KAMPUŠ 


